



Bruxelles, 20.09.2015

Chers Maîtres, enseignants, dirigeants et pratiquants,

C'est avec grand plaisir que nous vous annonçons l'organisation de la Coupe d'Europe de Vovinam Viet Vo Dao, qui se déroulera à Liège en Belgique les 26 et 27 mars 2016, sur délégation du pouvoir de la Fédération Mondiale de Vovinam Viet Vo Dao.

Veillez trouver ci-joint l'affiche de l'événement ainsi que la liste des épreuves.

Les informations concernant les inscriptions, l'hébergement, le règlement ou autres seront disponibles sous peu sur notre site www.vovinameuro2016.com.

Nous vous souhaitons une bonne préparation,

Le comité d'organisation

Dear Masters, teachers, managers and competitors,

We are pleased to announce the European Cup of Vovinam Viet Vo Dao, which will be held in Liège, Belgium on 26th and 27th of March 2016. This follows the decision of the World Federation of Vovinam Viet Vo Dao.

Please find the event poster and the list of cups in the following pages. Further information concerning registration, housing, the competition rules and others will soon be available on www.vovinameuro2016.com.

With our best wishes,

The organising committee

Organisation: Marc HENROTTIN

Responsable compétition / Head of competition: Me PHUNG Nguyen

Responsable compétition adjoint / Deputy head of competition: PHUNG Trong Kiet

Contact: Cécile DE FRANQUEN - events@vvnvvd.be